
Generalforsamling ejerlaug Kobberupvej - ulige numre. 
 
Valg af dirigent  
 Jens Lundby forslås af bestyrelsen og vælges. 
 
Bestyrelsens beretning 

 44 husstande havde i første omgang ikke betalt kontingent til ejerlaug, efter ”rykker” 
er vi nede på 20. Overvejelser om kontingent skal opkræves via ejendomsskat - vi 
afventer et par år, da ejendomsskatten skal opkræves anderledes om et par år.  

 Overfladevands-opsamlingsbassin er blevet renoveret - skulle gerne afhjælpe 
oversvømmelse af indkørsler ved de nederste huse.  

 Bestyrelsen er ved at undersøge forsikringsforhold ved uheld på vores stikveje.  
Bestyrelsen har undersøgt snerydning - vi er som husejere ikke forpligtigede til at 
rydde udenfor vores hus, med mindre det er helt ufremkommeligt. Klasse 4 vej - 
dermed heller ikke ansvarlige hvis nogen falder.  

 Kommunen har kigget på trafik i Mejrup i forbindelse med ny motorvej - 
borgerforening har givet mening til kende overfor kommunen. Kommunen afventer at 
motorvejen åbner i september og ser derefter hvordan det påvirker trafikken. 

 ”Den røde tråd” sti er blevet diskuteret i bestyrelsen - vi bliver ikke berørt ret meget. 
Bakker op om projektet. ”Det nære i det store” er også blevet fremlagt.  

 Ny aftale om snerydning - overtaget af Kaj Bech. 
 

Kasserens fremlægger og gennemgår reviderede regnskab  
 Indbetalinger er landet på niveau med de seneste år.  
 47.000 kr. i udbytte på aktier og obligationer - en lille smule lavere end sidste år.  
 Udgifter meget små det seneste år. 
 80.000 kr. i overskud i alt.  
 Ca. 2 millioner i aktier, obligationer og frie midler på vores konto 
 Ingen kommentarer til regnskab 

 
Fastsættelse af  kontingent 

 150 kr. foreslås og godkendes 
 
Valg af bestyrelse 
- Udtræder af  bestyrelsen 

 Peder Christensen 
 Jan Kristensen  
 Jørgen Dalum 
 Bitten Bak 

- Valgte: 
 Søren Spaabæk Madsen nr. 203, soren@wedel.dk 
 Dennis Bostrøm nr. 93, dennis@bostroem.dk 
 Per Damgaard nr. 117, per.damgaard2@mvb.net  
 Kelvin Bach Vedel nr. 27 kelvin@bach-vedel.dk 

 
Valg af revisor 



 Jens Kristian Mortensen genvalgt 
 
Forslag til ændring af vedtægter. 

 Forslag til ændring af vedtægter §14. 

Fra 

”Bestyrelsen kan kun træffe gyldige beslutninger, når mindst 5, hvoraf den ene skal 

være formanden eller næstformanden, er til stede, og samtlige er indvarslet rettidigt.”  

Til 

”Bestyrelsen kan kun træffe gyldige beslutninger, når mindst 4, hvoraf den ene skal så 
der skal være mindst 4, hvoraf den ene skal være formanden eller næstformanden, til 
stede for at træffe beslutninger. Tidligere har dette tal været 5.  
 

 Forslaget er vedtaget og stemmes om igen til ekstraordinær generalforsamling 
 
Indkomne forslag 

 Ingen indkomne forslag 
 
Evt.  

 Dennis Brostrøm nævner friluftsbadets mulighed for at få en billig medlemskab og 
støtte op om lokalsamfundet - ikke en mulighed pt i forhold til vedtægter og 
opbygningen af ejerlaug 

 
 

Ekstraordinær generalforsamling 

Valg af dirigent  
Jens Lundby vælges.  

 
Godkendelse af vedtægtsændring. 

- Vedtægtsændring godkendt.  
 
Næste bestyrelsesmøde onsdag den 16. Maj Kobberupvej 83. 

 


